
 
 

Region Syd 
 

Referat fra regionsmødet 
den 16. april 2023 kl. 11:00 til 15:00 på 

Hunderupvej 45, 5000 Odense. 
 

 
1. Velkomst ved værtsgruppen.  

Trine M.R. bød velkommen og læste Formålserklæring og 
Ansvarlighedserklæring. Da det var Odense Intergruppe, der var værtsgruppe 
læste Trine M.R. også deres Formålserklæring. 

 
2. Valg af mødeleder/ordstyrer. 

Torben I. blev valgt. 
 
3. Præsentationsrunde 

Annette V. Grupperepræsentant, delegeret Kolding 
Claus S.J. Grupperepræsentant, delegeret Broager 
Gunnar J. Grupperepræsentant Aabenraa 
Hans Henrik P. Observatør Christiansfeld 
Henrik I. Grupperepræsentant Brenderup 
Inger S.B. Sekretær Gråsten 
Ingrid S. Observatør Kolding 
Johanne K. Observatør Kolding 
Klaes H.R. Grupperepræsentant Odense 
Michelle L. Grupperepræsentant Haderslev 
Mona H.N. Observatør Oksbøl 
Monika B. Grupperepræsentant Langeland 
Nic K. Grupperepræsentant Oksbøl 
Niels P. Revisor, delegeret Varde 
Ove M. Observatør Odense 
René B. Observatør Christiansfeld 
Steen O. Grupperepræsentant Kolding 
Susanne L. Grupperepræsentant Aabenraa 
Svend H. Grupperepræsentant Varde 
Torben I. Grupperepræsentant, delegeret, 

webmaster 
Gråsten 

Torben J. Næstformand, delegeret Broager 
Torben P. Observatør Odense 
Trine M.R. Delegeret Odense 
Mette Observatør Odense 
Inge-Lise W. Grupperepræsentant Svendborg 
Betty K. Landsdækkende 

informationsudvalgsformand 
 

Gitte L.R. Observatør Svendborg 
Jesper S. Landsdækkende 

informationsudvalgsrepræsentant 
Esbjerg 

Merete J. Observatør Esbjerg  
Anni T. Grupperepræsentant, delegeret, TEU* Ribe 

TEU* Står for Telefon- og E-mailudvalgsrepræsentant 
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4. Regionsrapporter: 

Hovedserviceråd/Regionen 
Ingen Hovedservicerådsrapport. 
Formandens rapport blev flyttet til punkt 6. 
 
Økonomi 
Det blev ud fra kassererens regnskab besluttet, at overføre kr.25.000,00 til 
Hovedkontoret. Trine M.R. foreslog, at regionen skulle stå for betaling af 
forplejning til regionsmøderne i stedet for værtsgrupperne. Niels P. og Torben I. 
går sammen om at se på mulighederne inden næste regionsmøde. 
 
Landsdækkende informationsudvalg Ingen rapport. Betty K. kunne fortælle, at 
der arbejdes på deltagelsen til folkemødet på Bornholm, som har vist sig at have 
været en succes de foregående år. Der afholdes 2 AA-møder dagligt. Udvalget ar- 
bejder også med at etablere udveksling af materialer regionerne imellem. 
 
Telefon-og E-mailudvalget I tilføjelse til rapporten kunne Anni T. fortælle, at det 
diskuteres, hvorvidt det kan gå ud over anonymiteten, hvis det tillades at bruge 
private mobiltelefoner af telefonvagterne, hvilket hun mener, det gør. 
 
Webmaster  Tilføjelse til rapport: Ifølge SKAT skal rejseafregningen udfyldes ved 
godtgørelse. Ikke mange bruger Region Syds hjemmeside. Der blev bedt om, at 
arkivet bliver ordnet. Svend H. meddelte, at en ny vejledning til kalenderbrug 
foreligger. 
 

5. Ledige poster i Region Syd: 
Der mangler to delegerede til Servicekonferencen i november 2023, 
og derefter mangler der en Hovedservicerepræsentant. 
  
Trine M.R. mindede om, at man ikke kan blive delegeret, efter man har været 
hovedservicerepræsentant. 
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6. TEMA: Rammer og indhold 
Næstformand Torben J. indledte med et oplæg om takt og tone, og om at 
behandle hinanden ordentligt.  
Derefter blev der delt og diskuteret, nedgørelse, manglende AA-ånd, udskæld i 
telefon, grove mails, manglende viden om struktur med mere. 
Der blev spurgt ind til en rapport fra formanden om en regionsrådsbeslutning til 
Hovedservicerådet.  Formanden var til et andet AA-arrangement, og de 
tilstedeværende fra regionsrådet kendte ikke til rapporten. Der blev sagt, at der 
straks skulle sendes besked om dette til Hovedservicerådet, og det skulle være, 
inden vi talte med formanden om det. På trods af protester om den håndtering 
af problemet var der en del opbakning til fremgangsmåden, mens mange ikke 
udtrykte deres holdning, og mailen blev sendt. 

 
 
 
 
 
 

7. Eventuelt. 
Forplejningsholdet blev bedt om at komme ind, og de fik et velfortjent bifald. 
 
 
Vi afsluttede med Sindsrobønnen. 

 
Inger S.B. – Sekretær  
 

              


